
                      Zápis ze školské rady ZŠ Stružinec 

konané 8.9.2023 od 11:00 v budově školy 

         Přítomni: Mgr. Šárka Fajxová                                       zástupce pedagogů 

                                       Michaela Mikulová                            zástupce rodičů 

            Jaromír Hrubý     zástupce zřizovatele, předseda ŠR 

 

Přítomni jsou 3 členové rady a rada jako taková je usnášeníschopná. 
 

Host:  PaedDr. Zdeňka Kozáková –  ředitelka ZŠ a MŠ 

 

Program:  1) schválení výroční zprávy 2022/2023 

   2) úprava školního řádu MŠ 

  3) návrat Mgr. Kateřiny Těhníkové 

                            4) významné změny v počtech žáků ZŠ – výrazná nutnost dofinancování obcí 
  5) plánované akce a snaha o propojení aktivit ZŠ a MŠ 

                            6) informace z obce o zakoupení obecního pozemku 

                            7) Zapojení do nového projektu OPVVV JAK 

 

1) schválení výroční zprávy 2022/2023 – bez připomínek 

2) Školní řád MŠ byl aktualizován a rozšířen v bodě péče o zdraví dětí / vymezení pojmu „zdravé 
dítě“ bez příznaků respiračního onemocnění.  
Zákonní zástupci dětí a žáků byli prokazatelně seznámeni se zněním školního řádu jak v MŠ, 
tak i v ZŠ – stvrzení podpisem na rodičovských schůzkách /6.9., 12.9./ 

3) 1.9.2023 nastoupila po 7leté rodičovské dovolené  pí. uč. Mgr. Kateřina Těhníková 

4) Od 1.9.2023 došlo k výraznému poklesu počtu žáků ZŠ /z 15 na 8/. Do 6.roč. odešlo 7 žáků a 
žádné dítě nenastoupilo do 1.roč. Tato situace přinesla s sebou tabulkový pokles hrazených 
mzdových prostředků pro pedagogické, ale i nepedagogické pracovníky. S ohledem na 

zachování školy bude obec jako zřizovatel  nucena podílet se zvýšenou měrou na 
dofinancování mzdových prostředků u pedagogů úvazek 0,64 a u nepedagogických 

pracovníků školy klesne limit  o 0,10. Celková přibližná  částka tak činí na období září – 

prosinec 2023 =  150 000,-Kč  

5) Kapacita MŠ je zcela naplněna, s ohledem na přijaté mladší děti 3 let je počet dětí 22. 
6) Plánované společné akce s MŠ na podzimní období, ev. zapojení někdy jen předškoláků, 

počítáme i se společným veřejným vystoupením před Vánocemi. 
7) Informace o zakoupení nového obecního pozemku a jeho plánovaném využití a zapojení i 

školy a školky. 
8) Škola se opět od 1.9.2023 zapojila do nového projektu OPVVV  JAK, ze kterého bude 

financovat personální pozice školního asistenta v MŠ i v ZŠ a využije i dalšího vzdělávání 
pedagogů. Celková částka činí 573 386,-Kč, kterou již škola na svůj účet obdržela. 

Po projednání všech bodů programu předseda ŠK jednání ukončil.  
Ověřovatel zápisu z dnešního zasedání ŠR shledal, že tento zápis souhlasí s průběhem jednání, což 

stvrzuje svým podpisem. 
 

 

Zápis provedl – zástupce rodičů Michaela Mikulová 

Ověřovatel zápisu – zástupce zaměstnanců školy – Mgr. Šárka Fajxová 

Předseda ŠR – zástupce zřizovatele Jaromír Hrubý 


